



## Notulen Buitengewone Ledenvergadering

Datum: 19 juni 2023

### 1. Opening voorzitter

Teun Jan heet iedereen welkom en is blij met de grote opkomst.

Het quorum is makkelijk gehaald. Dat is wel eens anders.

Het is dan ook een bijzondere vergadering een belangrijke voor de vereniging.

Ook doet de voorzitter een korte terugblik op het lopende seizoen, met de vele jeugdkampioenen en de gewonnen competities bij de senioren. Waarbij het derde team zeker de aandacht krijgt, met hetgeen zij gepresteerd hebben in dit seizoen. Tweemaal kampioen en tussendoor ook nog de AP Buitenkoper winnen. Hulde!

Ook het tweede en eerste die promoveren mag genoemd worden.

Van de trainers van de selectie hadden wij al afscheid genomen. Gelukkig niet verloren voor de vereniging na hun jarenlange dienst als trainers. Deze functies gaan uiteraard ingevuld worden.

### 2. Mededelingen

- Berichten van verhindering zijn binnengekomen van Johan en Angeline de Boer, Marit Smit, Rebecca en Ferdi Bouwman, Kees Bouwman, Marchien Eggens, Maaïke Koster. Ricardo Sloot en Laura Sloot sloten later aan, als gemeld.
- Aan de agenda wordt nog een korte rondvraag toegevoegd.
- Er gaat een nieuw alarmeringssysteem voor de kantine komen. Deze wordt geïnstalleerd op 10 juli. Iedereen die een A-sleutel heeft (en die wil behouden) moeten dit aangeven bij de accommodatiebeheerder, Tonko Mulder. Iedereen (voor zover we weten) die momenteel een A-sleutel in bezit heeft, krijgt nog een mailbericht. Aan de hand van berichtgeving krijgen zij een nieuwe inlogcode. De oude toegangscode komt te vervallen.
- Personen die nog sleutels in bezit hebben en niet meer gebruiken, worden verzocht deze in te leveren.
- Binnenkort is het jeugdkamp!  
De incasso die uit zal gaan in verband met de eigen kosten voor het jeugdkamp zal eerst einde juli geïnt worden.

### 3. Brainstormsessie “vrijwilligerswerk Anno 2023”

Centrale vraag: welke activiteiten staan nu onder druk en zijn er (aanvullend aan de huidige organisatie van verantwoordelijkheden) nieuwe ideeën waarmee we de club met deze activiteiten kunnen ondersteunen?

Er kwamen verschillende zaken aan bod. Een groot issue was (weer) de communicatie, die wel wat verbeterd zou mogen worden. Ook de achterlopende website kwam aan bod.

Hierbij heeft het bestuur kunnen aangeven dat de websitecommissie bezig zijn met vernieuwing hiervan (platform en inhoud).

Dat gaf direct weer aan dat het handig zou zijn dat ergens aangegeven zou staan welke klussen er momenteel lopen zijn binnen de vereniging.

Zo zou ook aangegeven kunnen worden waar nog personen gezocht worden om mee te helpen en denken bij die klussen.

Een klus die loopt en zo goed als ingevuld is, is die van het openstellen van de kantine op trainingsavonden met barbezetting.

O.a. Joke Vos (donderdag) en Annemarie Eusterbrock (vrijdagen) zijn daar mee bezig.

Uiteraard dienen zij contact te onderhouden met de kantinecommissie over de verdere invulling en lopende taken.

Ook zijn Merle Hulsebosch en Diana Sipma bezig met een bord in de kantine, waarop alle vrijwilligers komen te staan met foto. Zo kan iedereen zien “wie wat doet” en bij wie ze kunnen aankloppen als ze ideeën hebben of wel willen meehelpen met een klus, of een goed initiatief kunnen melden.

Verder werd gesproken over te geven clinics en dat daar best personen zijn, die daarbij wilden helpen.

Verder kwam toch ook aan de orde de zichtbaarheid van het bestuur en de mondelinge en persoonlijke benadering door bestuursleden op het veld.

Wellicht zou een terugkeer van de taak “Bestuurslid van Dienst” te overwegen zijn.

Er werd ook nog gevraagd om een whatsapp-Business-account van waaruit een extra communicatiemiddel zou kunnen worden benut via groepsapp en/of verzendlijsten.

Daar gaat het bestuur zeker naar kijken ofschoon we binnen de vereniging al veel met groepsapps/whatsapp doen, naast website, mailingen en oproepen via de KNKV-app.

Vast staat dat waar voorheen 1 medium bestond (clubblad) er nu verschillende doelgroepen op verschillende manieren willen worden aangesproken/geïnformeerd. En tegelijk wordt door verschillende media in te zetten evengoed niet altijd de *sense of urgency* gevoeld.

Hierop aansluitend wordt vermeld dat blijkbaar sommige e-mailadressen en telefoonnummers niet meer up-to-date zijn in het leden- en wedstrijdsysteem Sportlink.

Dit uitzoeken zou ook een mooie klus zijn, waar we ook al een aanmelder (bekend bij bestuur) zich heeft aangediend.

Er zijn vele zaken aan bod gekomen tijdens deze nuttige brainstorm, met als aanvullend resultaat dat er personen zich hebben aangemeld om zitting te nemen in een werkgroep, dat als *intermedium* wil gaan werken tussen de leden, de commissies en het Bestuur.

Maandag 26 juni 2023 wordt hierover in kleiner gezelschap over doorgesproken.

#### 4. Bestuursverkiezing

Vacatures per heden: **voorzitter\*** (*in functie te benoemen*), **secretaris** en twee **algemeen bestuursleden**

Dit punt was de aanleiding van deze Buitengewone Algemene Jaarvergadering.

Het bestuur moet (ook juridisch) minstens uit drie leden in het dagelijks bestuur bestaan, in functie te weten een voorzitter, een penningmeester en een secretaris. Teun Jan heeft aangegeven dat hij -door privéomstandigheden belemmerd in het praktisch functioneren- ruimte zou willen maken als er zich voldoende kandidaten zich melden voor de bezetting van een bestuur (bestaand uit minstens drie leden). Op dit moment is er al een onderbezetting en ons bestuur zou -als Teun Jan per direct zou moeten stoppen- nog maar uit één bestuurslid bestaan. Onderbezetting van het bestuur is ongewenst. Het kan en mag niet volgens de statuten. Dat Teun Jan wil stoppen is duidelijk; hij heeft de vergadering bij aanvang een korte uitleg gegeven van de redenen. Jammer maar ook verstandig en een juiste keus. Dat bovenstaande ook de oorzaak was van het (nog) minder aanwezig zijn op onze velden is duidelijk (*waar Teun Jan overigens normaliter in de weekenden veelal op pad is als KNKV-beoordelaar/ scout/begeleider en daarmee een steentje bijdraagt aan de rompregeling van AVO*). Nu het bestuur andermaal wist te verduidelijken hoe kwetsbaar we met de onderbezetting zijn werd er de vraag gesteld of er mogelijke kandidaten zijn voor een van de verschillende bestuursfuncties.

Er kwamen niet direct leden naar voren, die per direct al een bestuurstaak wilden gaan innemen maar wel werd er over doorgesproken en aan de hand daarvan zijn er toch personen naar voren getreden, die mee willen denken aan een goede oplossing voor de vereniging. Daarbij werd ook de vraag gesteld of een Duo bestuursfuncties een mogelijkheid kan zijn. Daarop werd een duidelijk **ja** aangegeven.

Ook kwamen er aanvullingen vanuit Jessica en Merle dat zij best het secretariaat willen ondersteunen (bijvoorbeeld met notuleren bij vergaderingen en een helpende hand bieden bij de post-/informatieverwerking en bij vragen over de functie Secretaris.

Aan het einde van dit punt heeft zich een vijftal leden gemeld. Zij gaan met het bestuur in overleg om te kijken naar een oplossing op korte termijn. Hieraan wordt komende maandag een vervolg gegeven. Het betreft Ingrid Paardekooper, Marijke Popken, Merle Hulsebosch, Kees Pelster en Reinier Meints.

Samen met de eerdergenoemde werkgroep “intermedium” (vooreerst bestaande uit Annet Regien, Amber Paardekooper, Bas Klingenberg en Léon Schoenmaker) zullen ze maandag 26 juni 2023 een nader overleg hebben met bestuursleden Bouke Heijda en Teun Jan Kootstra.

## **5. Rondvraag en Sluiting**

Naast wat praktische punten waren er verder geen bijzonderheden in de rondvraag. Na afloop werd er nog druk met elkaar gesproken. Einde van de vergadering rond 21:30 uur